
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 22. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 900
Hvordan hænger det sammen, at ministeren udtaler til Politiken den 16. marts 2022, 
”De fiskere, som har kamera, er mere omhyggelige med at fiske, hvor bifangsten (af 
torsk red.) er mindre”, når cheffiskerikonsulent fra DTU Aqua, Jørgen Dalskov, udtaler 
følgende ”Med baggrund i den analyse, vi har gennemført, kan det ikke med sikkerhed 
konkluderes, at de fartøjer, som har kameraer ombord, har ændret den geografiske forde
ling af deres fiskeri”? Der henvises til artiklen ”DTU Aqua: Der er ikke store geografiske 
ændringer af kamerafartøjers fiskeri”, Fiskeritidende, den 23. marts 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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